
2015D36376 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, heeft over de 16e halfjaarsrapportage 
Belastingdienst (Kamerstuk 31 066, nr. 250), welke op 16 september 2015 
aan de Kamer is gestuurd, de navolgende vragen ter beantwoording aan 
de Staatssecretaris van Financiën voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Duisenberg 

De adjunct-griffier van de commissie,
Van den Eeden 
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Nr. Vraag 

1 Hoe staat het met het onderzoek naar de tax gap? 
2 Hoe staat het met de opsporing van auto-eigenaren met een 

buitenlands kenteken die onterecht geen motorrijtuigenbelasting 
betalen? 

3 Wat is de huidige stand van zaken over het sluiten dan wel 
openhouden van de verschillende vestigingen van de Belasting-
dienst in het land? 

4 Kunt u een schatting maken van de doorlooptijd van het formulier 
voor vermindering of vrijstelling van buitenlandse belasting? Klopt 
het dat deze momenteel fors langer is geworden, terwijl het 
formulier voorheen binnen enkele dagen bestempeld en wel 
retourneert werd? 

5 Is er sprake van een centralisatie van de afhandeling van formulie-
ren, waaronder die voor vermindering of vrijstelling van buiten-
landse belasting, binnen de Belastingdienst? 

6 Welke resultaten zijn reeds zichtbaar op de weg naar verbetering? 
7 Nederland wordt genoemd als zijnde in de top 4 van beste 

douanes, uit welke landen bestaat de top 3? 
8 Met China worden nog afspraken gemaakt over de praktische 

invulling met betrekking tot de wederzijdse erkenning van 
veiligheidscertificeringen. Worden deze onderhandelingen op EU 
of Nederlands niveau gevoerd? Is er inhoudelijk reeds 
overeenstemming? 

9 Welke antidumpingheffingen zijn er op dit moment actief? Hoeveel 
wordt hiermee opgehaald? 

10 Kunt u een inschatting geven van de waarde van de heroïnemarkt 
in Nederland? Neemt de smokkel van heroïne toe of af? 

11 Kunt u een overzicht geven van het aantal procedures dat door de 
douane wordt gevoerd? Hoeveel procedures leiden uiteindelijk tot 
een boete of anderszins een straf? 

12 Hoe wordt er met de groeiende smokkel van verdovende middelen 
in postpakketen en briefpost omgegaan, is er bijvoorbeeld een 
actieplan opgesteld? 

13 Is er een goede samenwerking tussen het Ministerie van Veiligheid 
en Justitie, de politie en de douane wat betreft deze groeiende 
smokkel van verdovende middelen in postpakketten en briefpost? 
Zijn er veel contactmomenten? 

14 Invoerders zijn reeds overgestapt op AGS, uitvoerders nog niet. 
Wat betekent dit voor doorvoerders, dus bedrijven die dezelfde 
goederen zowel in- als uitvoeren? 

15 Per 1 mei 2015 zijn alle invoeraangevers overgestapt naar AGS. 
Kan uitgebreider worden aangegeven hoe het staat met de 
uitvoerbaarheid van de AGS? 

16 Welke signalen zijn ontvangen van de medewerkers over de 
investeringsagenda? 

17 Hoeveel fte en financiële middelen denkt u dat het Toekomstbe-
stendig Ordeningsmodel (TOM) gaat kosten? 

18 Wat zijn de ervaringen bij het elektronisch berichtenverkeer (EBV) 
met het gebruik van de berichtenbox? In hoeverre wordt er door 
belastingplichtigen actief gebruik van gemaakt? 

19 De verdeling van het aantal inkeerders is 2% grote ondernemingen, 
38% mkb en 60% particulieren. Kan het percentage van de 
opbrengst ook per segment worden gegeven? 

20 Wat is het project Belgische rente? 
21 Hoe vaak komt stille inkering voor? Wat is het gemiddelde 

vermogen van een stille inkeerder? 
22 Registreren de systemen bij de Belastingdienst automatisch grote 

vermogensvermeerderingen waar geen inkomensbron tegenover 
staat? Is er inzicht in de pakkans? 
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23 Wat zijn de resultaten van de pilot «Debit-Credit Cards»? 
24 Wanneer worden de antwoorden verwacht op de schriftelijke 

vragen van de heer Omtzigt, de heer Koolmees en mevrouw 
Neppérus over dubbele belasting voor Nederlanders met de 
Amerikaanse nationaliteit? 

25 Welke opbrengst denkt u de komende jaren te gaan realiseren door 
de investering van € 157 miljoen? 

26 Hoeveel boekenonderzoeken zijn er minder gedaan dan gepland? 
27 In hoeverre zou een nieuwe investering tot extra opbrengsten 

kunnen leiden? 
28 Hoeveel mensen werken er extra op de aangiftecontrolepraktijk als 

gevolg van de intensivering van toezicht en invordering? 
29 Wanneer verwacht u dat de analyse gereed is en een relatie te 

leggen is tussen de intensiveringen op specifieke onderdelen en 
additionele inkomsten van de business case? 

30 Hoeveel capaciteit, uitgedrukt in geld en in fte, is er van de 
aangiftecontrole ingezet voor de inkeerregeling? 

31 Wat is de opbrengst van de zwaardere boekonderzoeken precies? 
32 Door de zwaardere boekenonderzoeken zijn er minder boekenon-

derzoeken gedaan dan gepland (22.000 in 2014 t/m juni ten 
opzichte van 11.400 in 2015 t/m juni). Worden kleinere organisaties 
daardoor nog wel genoeg gecontroleerd en ligt de focus niet teveel 
op de grote organisaties? 

33 Wat zijn de reacties van de Marokkaanse en Turkse regeringen op 
het plan om commerciële incassobureaus in te schakelen? 

34 Over de stand en de voortgang van de maatregelen wat betreft de 
invordering zal de Kamer periodiek worden geïnformeerd. 
Wanneer wordt de Kamer hier nader over geïnformeerd? 

35 Wat betekent de huidige stand van de invorderbare bedragen 
(7,3% uitbetaald) voor de verwachting van de realisatie voor 2015? 

36 Hoe verhoudt de huidige stand van de invorderbare bedragen 
(7,3% uitbetaald) zich tot de realisatie op deze peildatum in eerdere 
jaren? 

37 In welke publicatie van de OESO wordt de aanbeveling gedaan om 
meer gerichte aandacht te besteden aan zeer vermogende 
belastingplichtigen? 

38 Om welke reden(en) doet de OESO de aanbeveling om meer 
aandacht te besteden aan zeer vermogende particulieren? 

39 Welke meerwaarde heeft het hebben van een vast aanspreekpunt 
voor een zeer vermogende particulier? En welke meerwaarde heeft 
dit voor de Belastingdienst? 

40 Wat kan zoal worden besproken tussen een zeer vermogende 
particulier en zijn vaste aanspreekpunt? 

41 Hebben andere landen ook een dergelijke werkgroep opgericht? Zo 
ja, welke? 

42 Hoeveel fte en financiële middelen besteedt Nederland aan deze 
werkgroep, in vergelijking met andere landen met een soortgelijke 
werkgroep? 

43 In hoeverre heeft de werkgroep tot meer inkomsten geleid? Hoe 
verhoudt zich dat tot de inkomsten die andere landen hebben 
gerealiseerd met dergelijke projecten? 

44 Schuilen er geen gevaren in het feit dat de adviseurs van de 
doelgroep worden uitgenodigd om bij besprekingen te zijn over 
het toezicht? 

45 Is het in de andere landen die een dergelijk project hebben opgezet 
ook gebruikelijk dat de adviseurs van de doelgroep worden 
uitgenodigd bij besprekingen over het toezicht? 

46 Waarom heeft de Belastingdienst zo lang gewacht met het 
opzetten van een programma zeer vermogende personen? 
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47 Hoeveel fte zal er aan het programma zeer vermogende personen 
worden toegewezen? 

48 Is er centrale coördinatie met betrekking tot rulings die met zeer 
vermogende personen worden afgesloten? 

49 Waarom wordt in antwoord op vragen bij de Miljoenennota gezegd 
dat niet duidelijk is wat de werkgroep heeft opgeleverd terwijl dit 
blijkbaar voor andere landen wel is gekwalificeerd? 

50 Wat is de beoogde inwerkingtredingsdatum van de Wet elektro-
nisch berichtenverkeer belastingdienst? 

51 Wanneer gaat u c.q. de Belastingdienst starten met de voorlich-
tingscampagne over het feit dat de Belastingdienst brieven alleen 
nog elektronisch gaat verzenden? 

52 Zijn er al klachten binnen gekomen van belastingplichtigen die er 
tegen op zien om alleen nog maar via de digitale weg informatie te 
krijgen van de Belastingdienst? Zo ja, hoeveel? 

53 Wanneer worden de jaarbrieven Toeslagen verzonden? Worden 
deze alleen nog digitaal verzonden? Zo ja, hoe moeten toeslagge-
rechtigden dat weten? 

54 Hoe staat het met de toezegging om te gaan monitoren of 
belastingplichtigen de elektronische berichten van de Belasting-
dienst hebben gelezen of niet? Is gestart met de IT-ontwikkelingen 
daarvoor? Is deze mogelijkheid reeds gerealiseerd? Zo nee, hoe 
lang zal dit nog gaan duren? 

55 U verwijst belastingplichtigen voor de status van hun aangifte naar 
MijnBelastingdienst.nl. Waar is deze informatie te vinden? 

56 Het tijdig nakomen van de terugbelafspraken met burgers en 
bedrijven is gedaald. Welke maatregelen zullen er worden 
genomen om dit te verbeteren? 

57 Hoe wordt de capaciteit beter afgestemd op het werkaanbod 
wanneer het gaat om de terugbelafspraken? 

58 Wanneer verwacht de Belastingdienst wat betreft de terugbelaf-
spraken aan de norm te voldoen? 

59 Is het mogelijk om met dezelfde mankracht wat betreft de 
belafspraken aan de norm te voldoen? 

60 Welke maatregelen worden er genomen om het aantal terugvorde-
ringen van te veel uitbetaalde toeslagen terug te dringen?
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